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Online Udvalgsmøde tirsdag den 14. november 2023 kl. 19.00-21.30. 
I DGI Sydvest krocket-udvalg. 

  
Deltagere: Steen S. Hansen (SH), Christian Jacobsen (CJ), Kim Jensen (KJ), Robert Sørensen (RS), Erik Pallesen (EP), Bir-
git Christensen (BC), Karsten Ladefoged (KL), Tonny Andersen (TA), Frede Rasmussen (FR), Aase Jacobsen (AJ) 
Afbud: 
Ordstyrer (OS): KL 
Referent: AJ 
 

Pkt.nr. Punkt-indhold Referat Ansvarlig 

1 Kommentarer til referat fra klub-
berne? 

Ingen. KL 

2 Akutte punkter til dagsorden Ingen. KL (OS) 

3 Godkendelse af dagsorden Godkendt. KL (OS) 

4 Siden sidst – runde  SH: Årsmøde krocket i Middelfart + DGI i København. 
 
FR: Seedning – passe på, at kun en enkelt opdaterer listen i Mimer. 
Konklusion: KUN FR og SH redigerer. 
FR: Har rettet til på hjemmesiden. Er der et reglement for strand-
stævnet?  
(CJ: Nej. Der tilmeldes som til turneringer.) 
FR: Dennis har opfordret til, vi opdaterer instruktørlisten. 
(BC: Den har jeg indsendt.) 
FR: Skal vi have ”Krocket synlighed” rettet til? 
Der linkes til videoerne på DGI-hjemmeside. 

Alle 



 

Side 2 

Dokument derinde skal opdateres. 
 
CJ: Som SH. 
 
EP: Middelfart + konference i søndags vedr. Ny Idrætsledelse/struk-
tur for DGI. 

5 Økonomi – herunder Budget 
2024 (se mail fra RS). 

RS: Gennemgang af budget. Sender ajourført til Dennis i morgen. 
Overskud 2023 bliver ca. 20.000-22.000,-. 

RS 

6 Nyt fra Idrætsledelsen. – Herun-
der: 
Valg til Idrætsledelsen og møde i 
Region 2 (Syd). 

EP: Årsmødet i Middelfart kommer under de næste punkter. 
 
Valg til Idrætsledelsen fra Nordjylland er nu offentlig.  
Ingolf bliver nyt medlem. Carl Christian Olsen bliver supleant. Ingolf 
er trådt ind i udvalget vedr. den nye Idrætsledelse. Til foråret skal 
der vælges/udpeges et medlem til det. 
 
I søndags var der orienteringsmøde vedr. den nye struktur i DGI. Det 
blev nævnt flere gange, at det var spændende, hvad der foregik i 
”Kugle-spil” med den nye fælles Idrætsledelse. 
Ingolf har lagt op til, om vi kan få et fælles møde med de andre 3 
Idrætsledelser. Det forventes at blive afholdt inden jul. 
I Region Syd skal vi have kigget på, hvilke spørgsmål der er ift den 
nye struktur. Jeg kigger meget på økonomien generelt + Sydvests 
økonomi i den forbindelse (overskud – hvor kommer det hen?).  
Det vides ikke, hvilken landsdel, vi kommer under med de 4 kugle-
spil. Vi har ingen indflydelse på det. 

EP / RS 
SH 



 

Side 3 

Ift repræsentanten fra krocket, så mener jeg, det skal være et valg 
imellem indstillede kandidater. Så vedkommende vælges til Krocket 
Årsmødet. 
Årsmøderne i de 4 kugle-spil kunne f.eks. laves som 2-dags: årsmø-
der om lørdagen i de enkelte idrætter og søndag et fælles årsmøde 
for de 4 idrætter. 
 
RS: OBS på, at der er / kan søges penge til opstart af etableringen af 
en fælles idrætsledelse. 
Jeg er bekymret for det med økonomien.  
EP: Vi får, i krocket, stadig vores egen økonomi. 
 
CJ: Til Årsmødet i København fik vi indhentet noget info ift den nye 
organisation.  
Henning (Formand DGI Sydvest) er med i udvalget. Til foråret bliver 
det afklaret, hvordan det bliver. Og til sommer kommer der afkla-
ring ift økonomien. 
Karen fra Bowls sagde, økonomien bliver i de enkelte idrætter. 
Thomas fra petanque sagde det samme. De har en helt anden måde 
at arbejde på. 
Ved kommentarerne til Charlottes årsberetning, blev det sagt, det 
var en god ide med fælles idrætsledelse i kugle-spillene, så der kan 
spares på tværs.  
 
RS: Der mangles en væsentlig ting – hvordan er det med supleanter 
til den nye Idrætsledelse og Aktivitetsudvalgene. 



 

Side 4 

EP: Kommissoriet er slet ikke færdigt endnu. Det er her, det skal ind, 
hvordan der vælges. 
 
SH: Ift valg af udvalgsmedlem i Idrætsledelsen. Jeg har kontaktet 
Jørgen på Fyn. Men de kan først til januar-februar. 
Både Fyn, Sydøstjylland og Sydvest Krocket bakker op om Erik og Ro-
bert til genvalg. 
Valgt: Erik til medlem af Idrætsledelsen og Robert til suppleant. 
SH meddeler det til Dennis. 

7 DGI Krocket Årsmøde 28/10 – 
tilbagemelding/evaluering. 

SH: Se referatet. 
CJ: Referatet mangler diskussionen ift. alle rækker har en Danmarks-
Mester. Ikke kun M1! SH kontakter Dennis. 
Ændringer ift. regler og næste års turnering fremlægges til for-
mandsmøde. 

Alle 

8 Tilretning af reglementerne ift 
det nye (fra Årsmødet). 

SH: Kan gemmes. Vores turneringsreglementer skal rettes til og skal 
gøres inden Januar-mødet. 
 

SH 

9 Møder i Esbjerg omkring DGI-
kontingent. – Opfølgning. 

Dialogen fra sidste møde i Esbjerg blev drøftet. 
Der ligger et forslag til nyt kontingent, som vil tilgodese de små klub-
ber. Forslaget skal godkendes i DGI SYDVEST, hvis det godkendes 
der, skal det godkendes på DGI SYDVEST årsmøde. 

BC / SH 

10 Arbejdsplan 2024. 
Tilkendegivelse fra dem, der er 
på valg (BC, EP og RS). 

SH: Først tilkendegivelse. Herefter arbejdsplan. 
Udvalg: EP og RS genopstiller. BC genopstiller ikke. 
Suppleant: AJ genopstiller. KJ genopstiller ikke. 
 
Arbejdsplan blev udarbejdet. (Vedhæftet) 

SH 



 

Side 5 

11 Seedningsliste 2024. KL: Vi skal huske at C1 og C2 skal rykkes automatisk op. 
BC: Jeg tilretter med C1 og C2. 
CJ: Seedningslisten med 2023 og 2024 lægges på hjemmesiden (re-
sten skjules). SH skriver ud til klubberne, at de skal melde tilbage, 
om der er ændringer. 

SH 

12 Formandsmøde – planlægning 
eller aflysning. 

SH: Planlægning. Dagsorden udsendes man-tirs næste uge. 
- Regelændringer.  
- Instruktørtilbuddet.  
- Økonomi.  
- Seedning. 

 
EP: Jeg vil gerne orientere om, at der arbejdes på en ny organisation 
(Ny fælles Idrætsledelse). 
 
CJ: Udbyde kursus i ”Tilmelding på Foreningsportalen”.  
SH: Gøre opmærksom på vejledninger på hjemmesiden. 
KL: Evt. printe ud og give dem med hjem. 
CJ printer 10-15 stk. og medbringer. 
 
CJ: Sydvest Krocket er værter. Nordenskov kommer med en pris. 

SH 

13 Evt. CJ: Nye kursusstruktur: Hvordan skal vi forholde os ift, at vi har det 
gamle K3. Hvad mangler vi så? Spørgsmål til EP. 
EP: Jeg tager det med til Idrætsledelsen og spørger. 
 
TA: Vi skal vel have vores diplomer opdateret med vores nye logo? 
Jeg mangler fotos til landsdelsvinderne for hold. 

Alle 



 

Side 6 

TA udarbejder diplomerne til alle 3 turneringer. 
CJ: Fotos fra hold er i Mimer under ”Aabne dokumenter » Billeder 
og videoer » 2023 » Holdfinale” 

14 Punkter og valg af ordstyrer til 
næste møde. 

Dato: Tirsdag d. 9. januar 2024 kl. 19.00 (online) 
- Ordstyrer: EP 
- Juniorkrocket 
- Skal vi have noget på hjemmesiden – ”Løst og fast fra klub-

berne” 
- Dato for banesnor-produktion i Vorbasse. 
- Fællesmøde i Sydvest 
- Tilretning af reglementerne ift det nye (fra Årsmødet). 

 
Forårs-møde: 
Skal vi søge om enkeltmands/par i Vejen i 2026? 

KL (OS) 

 
 


